

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 Trade Marks Registry, Intellectual Property Department The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的 人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如, 若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。) 異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如 何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第95條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] **商標申請編號**: 301791685 Application No.:

公報編號 Journal No.: 581

公布日期 Publication Date: 23-05-2014

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] **商標:** Mark:



[730]	註冊申請人姓名/名稱、	Richfield Group Holdings Limited
	地址:	FLAT/RM 1209, BLK 2, 12/F, SILVERCORD TOWER, 30 CANTON ROAD,
	Applicant's Name, Address:	TSIM SHA TSUI, KL, HONG KONG
[740/7	註冊申請人的送達地址:	Wilkinson & Grist
50]	Applicant's Address for	6th Floor, Prince's Building,
	Service:	Chater Road, Central,
		HONG KONG
[571]	商標描述:	The applicant claims the colour red (PMS 200) as an element of
	Mark Description:	mark "A" in the series, the colour green (PMS 341) as an
		element of mark "B" in the series, and the colour gold (PMS
		871) as an element of mark "C" in the series.
[511]	類別編號:	35, 36, 37
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日	01-04-2011
	期:	
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	

申請人擬修訂類別 36 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 36 to read as follows: 類別 Class 36

Investment; investment holding; investment business services; portfolio investment; funds investment; capital investment services; investment in the field of venture capital; capital settlement; direct investment services; investment in securities; investments in the form of equities, equity-related securities, debt securities, all in listed and unlisted companies; investment management; investment holding management; portfolio investment management, funds management, assets management; venture and development capital funds management services; investment information; investment analysis; investment research; investment advisory and consultancy services; investment studies, appraisals, reports, analysis and valuations; investment evaluations; preparation of investment reports; preparation of financial reports; preparation of financial records and of investment records; corporate financing; corporate finance advice; financial services; financial services in the nature of merger, acquisition, restructuring, and other corporate finance activities; raising of capital; financial information; financing of loans services; financial sponsorship; processing of financial transactions; collection of financial data; consultancy, transactions and analysis relating to financial matters. Land and real estate selection and acquisition services; brokerage of real estate; assisting in the acquisition of and interests in real estate; capital investment in real estate; financing of land acquisition; trusteeship of real estate property; buying and selling of real estate; real estate and

property investment; real estate agency; leasing, advisory, consultancy and management services in relation to real estate; financial, planning and investment advisory services relating to real estate and real estate development; agency, advisory and consultancy services relating to land selection and acquisition; financial analysis relating to real estate; real estate financial estimations; financial investment in real estate; financial portfolio management of residential and commercial real estate; financial management of real estate and property management provided via the Internet; provision of research, analysis and consultation services in the field of valuation and appraisal of real estate property; research services relating to land selection and acquisition; rent collection.

[210]	商標申請編號: Application No.:	302534166
[540]	商標: Mark:	SERV-U
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址:	SolarWinds Worldwide, LLC 3711 South MoPac Expressway, Building 2, Austin, Texas 78746,
[740/7	Applicant's Name, Address: 註冊申請人的送達地址:	UNITED STATES ROUSE LEGAL
[740/7 50]	註冊中码八切乙達地址・ Applicant's Address for	18/F., Golden Centre,
00]	Service:	188 Des Voeux Road Central.
		HONG KONG
[571]	商標描述:	N/A
	Mark Description:	
[511]	類別編號:	9
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日	28-06-2013
	期:	
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	
由請人	擬修訂新別 o 的貨具 / E	旧教 迨 阳 加 下 :

申請人擬修訂類別9的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 9 to read as follows: 類別 Class 9

Computer software for establishing, running and managing FTP servers.

[210] 商標申請編號: 302685240 Application No.:

公報編號 Journal No.: 581

公布日期 Publication Date: 23-05-2014

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標: Mark:



[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址:	香港智富醫藥控股集團有限公司 香港 耀興道 38 號 東熹苑逸熹閣 2801 室
	Applicant's Name, Address:	
[740/7	註冊申請人的送達地址:	MR PAN ZHI HAO 盤志豪
50]	Applicant's Address for	香港
	Service:	九龍石硤尾南山邨
		南豐樓 515
[571]	商標描述:	不適用
	Mark Description:	
[511]	類別編號:	5, 29, 30, 32, 35, 44
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日	14-02-2014
	期:	
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	

申請人擬修訂類別 30 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 30 to read as follows: 類別 Class 30

咖啡飲料、茶*、茶飲料、糖*、食品用糖蜜、蜂蜜、糕點、穀粉製食品、穀類製品、麵粉製品、以 穀物為主的零食小吃、豆粉、食用澱粉、霜淇淋、烹飪用鹽、調味品、酵母*、食品用香料(不包括 含醚香料和香精油)

[210] [540]	商標申請編號: Application No.: 商標: Mark:	302685259 ^A 彌 永 道 ^C 彌 永 道
		^B 弥礼道 ^D 弥 礼 道
[730] [740/7 50]	註冊申請人姓名/名稱、 地址: Applicant's Name, Address: 註冊申請人的送達地址: Applicant's Address for Service:	長豐國際(香港)有限公司 FLAT/RM 905 WORKINGBERG COMMERCIAL BLDG 41-47 MARBLE ROAD HONG KONG 香港 馬寶道 41-47 號 華寶商業大廈 905 室 MR PAN ZHI HAO 盤志豪 香港 九龍石硤尾南山邨 南豐樓 515

[571]	商標描述:	不適用
	Mark Description:	
[511]	類別編號:	5, 29, 30, 32, 35, 44
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日	14-02-2014
	期:	
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	

申請人擬修訂類別 30 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 30 to read as follows: 類別 Class 30

咖啡飲料、茶、茶飲料、糖、食品用糖蜜、蜂蜜、糕點、穀粉製食品、穀類製品、麵粉製品、以穀物為主的零食小吃、豆粉、食用澱粉、霜淇淋、烹飪用鹽、調味品、酵母、食品用香料(不包括含醚香料和香精油)

[210]	商標申請編號:
	Application No.:
[540]	商標:
	Mark:

两岸红

302747566

[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址:	福建清雅工貿有限公司 中國內地 福建省廈門市火炬高新區 火炬園火炬路 321 號華遠大廈 2A-B
	Applicant's Name, Address:	品
[740/7	註冊申請人的送達地址:	CHOI SHIMING
50]	Applicant's Address for	香港
	Service:	將軍澳銀澳路一號
		新寶城三座十一樓 H 室
[571]	商標描述:	不適用
	Mark Description:	
[511]	類別編號:	30
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日	07-02-2014
	期:	
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	

申請人擬修訂類別 30 的貨品/服務說明如下: The applicant proposes to amend the specification in Class 30 to read as follows:

類別 Class 30

巧克力飲料;茶;冰茶;茶飲料;甜食(糖果);蛋白杏仁糖果;蜂蜜;桂圓膏;由碎穀、乾果和 堅果製的早餐食品;餡餅;蛋糕粉;穀粉製食品;以穀物為主的零食小吃;食用小蘇打;果汁刨 冰;醬油;調味料;食品用香料(不包括含醚香料和香精油)。

[210] **商標申請編號:** Application No.: [540] **商標:**

Mark:

海峡红

302747575

[730] [740/7	註冊申請人姓名/名稱、 地址: Applicant's Name, Address: 註冊申請人的送達地址:	福建清雅工貿有限公司 中國內地 福建省廈門市火炬高新區 火炬園火炬路 321 號華遠大廈 2A-B 區 CHOI SHIMING
50]	Applicant's Address for	香港
	Service:	將軍澳銀澳路一號
		新寶城三座十一樓田室
[571]	商標描述:	不適用
	Mark Description:	
[511]	類別編號:	30
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日	07-02-2014
	期:	
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	

申請人擬修訂類別 30 的貨品/服務說明如下: The applicant proposes to amend the specification in Class 30 to read as follows: 類別 Class 30 巧克力飲料;茶;冰茶;茶飲料;甜食(糖果);蛋白杏仁糖果;蜂蜜;桂圓膏;由碎穀、乾果和 堅果製的早餐食品;餡餅;蛋糕粉;穀粉製食品;以穀物為主的零食小吃;食用小蘇打;果汁刨 冰;醬油;調味料;食品用香料(不包括含醚香料和香精油)。

[210] **商標申請編號:** Application No.: [540] **商標:** Mark:

302828566



[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址:	BRISTOL-MYERS SQUIBB COMPANY 345 PARK AVENUE, NEW YORK, NEW YORK 10154, UNITED STATES
[740/7 50]	Applicant's Name, Address: 註冊申請人的送達地址: Applicant's Address for	BAKER & McKENZIE 14TH FLOOR, HUTCHISON HOUSE,
	Service:	10 HARCOURT ROAD, HONG KONG
[571]	商標描述: Mark Description:	N/A
[511]	類別編號: Class No.:	5
[442]	公布 獲接納註冊申請日 期:	30-01-2014
	Date of Publication of Acceptance for Registration:	

申請人擬修訂類別 5的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 5 to read as follows: 類別 Class 5

Pharmaceutical preparations for human use for the treatment and prevention of hepatitis.

[210]	商標申請編號:	302828836
[540]	Application No.: 商標: Mark:	NIMLAMBA
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址:	BRISTOL-MYERS SQUIBB COMPANY 345 PARK AVENUE, NEW YORK, NEW YORK 10154, UNITED STATES
[740/7	Applicant's Name, Address: 註冊申請人的送達地址:	BAKER & MCKENZIE
50]	Applicant's Address for	14TH FLOOR, HUTCHISON HOUSE,
	Service:	10 HARCOURT ROAD,
		HONG KONG
[571]	商標描述:	N/A
	Mark Description:	
[511]	類別編號:	5
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日 期:	30-01-2014
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	

申請人擬修訂類別 5的貨品/服務說明如下: The applicant proposes to amend the specification in Class 5 to read as follows: 類別 Class 5

Pharmaceutical preparations for human use for the treatment and prevention of hepatitis.

[210]	商標申請編號: Application No.:	302828845
[540]	商標: Mark:	LAMDIFRA
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址: Applicant's Name, Address:	BRISTOL-MYERS SQUIBB COMPANY 345 PARK AVENUE, NEW YORK, NEW YORK 10154, UNITED STATES
[740/7	註冊申請人的送達地址:	BAKER & McKENZIE
50]	Applicant's Address for	14TH FLOOR, HUTCHISON HOUSE,
	Service:	10 HARCOURT ROAD, HONG KONG
[571]	商標描述:	N/A
	Mark Description:	
[511]	類別編號:	5
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日 期:	30-01-2014
	Date of Publication of	
	Acceptance for	
	Registration:	

申請人擬修訂類別 5 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 5 to read as follows: 類別 Class 5

Pharmaceutical preparations for human use for the treatment and prevention of hepatitis.